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Hermed fremsendes svar på spørgsmål nr. 132 (Alm. del) stillet af Udvalget for 
Videnskab og Teknologi den 16. september 2009. Spørgsmålet er stillet efter øn-
ske fra Hanne Agersnap (SF).

Med venlig hilsen

Helge Sander

Udvalget for Videnskab og Teknologi 2008-09
UVT alm. del Svar på Spørgsmål 132
Offentligt
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Spørgsmål nr. 132 stillet af Udvalget for Videnskab og Teknologi den 16. 
september 2009 til ministeren for videnskab, teknologi og udvikling (Alm. 
del). Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hanne Agersnap (SF).

Spørgsmål nr. 132

Ministeren bedes oplyse, i hvilket omfang, at de tilladelser, som styrelsen har fået 
tilbageleveret eller selv har tilbagekaldt, er blevet genudbudt, som det eksempel-
vis skete ved Orange's tilbagelevering af sin UMTS-tilladelse, samt hvor lang tid 
der er gået mellem tilbagelevering/tilbagekaldelse og genudbud?

Svar

Jeg har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en udtalelse fra IT- og 
Telestyrelsen, som har oplyst følgende: 

”3G-tilladelse IV i 2100 MHz-frekvensbåndet, oprindeligt udstedt til Orange 
A/S, blev tilbageleveret den 31. januar 2005. Tilladelsen blev udbudt ved auktion 
den 2. december 2005.

FWA-tilladelsen i 3,5 GHz-frekvensbåndet, oprindeligt udstedt til In2Loop A/S,
blev tilbageleveret den 3. oktober 2002. Der er efterfølgende afholdt to auktioner 
over henholdsvis en regional tilladelse i 2004 og en landsdækkende tilladelse i 
2007 i frekvensbåndet. Der er dog ikke tale om en genudstedelse af den tilladelse, 
som blev tilbageleveret af In2Loop A/S. 

FWA-tilladelserne i 26 GHz-frekvensbåndet er alle tilbageleveret. Der er ikke 
udstedt nye tilladelser ved udbud eller auktion.

ERMES-tilladelserne i 169,4-169,8125 MHz-båndet er blevet tilbageleveret. Der 
er ikke udstedt nye tilladelser. 

TETRA-civiltilladelsen i 410-430 MHz-båndet blev tilbagekaldt af IT- og Tele-
styrelsen den 3. april 2008. Der skal afholdes auktion over alle ledige, landsdæk-
kende frekvenser i frekvensområdet 410-430 MHz i form af én landsdækkende 
tilladelse. Auktionen forventes afholdt inden udgangen af 2010.”

Jeg skal henholde mig til det af IT- og Telestyrelsen oplyste. 


